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Kl  13.30 – 16.00 Tid 
Plats Kommunhuset, rum 343 
Beslutande Leif Nilsson (s) ordförande 
 Agneta Eng (s) frånvarande 
 Marianne Nilsson (m) närvarande 
 Birgit Lindelöf närvarande 
 Birgit Haglund närvarande 
 Yvonne Modig närvarande 
 Birgit Andersson närvarande 
 Håkan Vester närvarande 
   
Ersättare                         (s)  
 Marie Sahlén (mp) närvarande 
 Linda Gidlund (c) frånvarande 
 Gunvor Andersson närvarande 
 Stig Westman närvarande 
 Siv Jovanovic-Fotmeijer frånvarande 
 Anette Lindholm närvarande 
 Leif Fundin frånvarande 
   
Övriga Marlene Vikström  förvaltare, fastighetskontoret 
 Eva Forslund ingenjör, stadsbyggnadskontoret 
 Sara Lundgren handläggare/sekreterare 
   

 

 
 
 
 
 
Leif Nilsson   Sara Lundgren 
Ordförande   Sekreterare 
 

 
 
 

Ordförandens signatur Justerandes signatur Sekreterares signatur Utdragsbestyrkande 
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§ 1 Presentation 
 

Handikapprådets nya ordförande hälsar alla välkomna till dagens möte.  

Vi tar en kort presentationsrunda av rådets medlemmar. 

 
– – – –  
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§ 2 Förslag till fördelning av 2008 års bidrag till 

handikapporganisationernas 
fritidsverksamhet 

 
I inbjudan till dagens möte bifogades en sammanställning över 2008-
års förslag till fördelning av bidrag till handikapporganisationernas 
fritidsverksamhet.  
 
Det visar sig att det råder viss osäkerhet om vad fördelningen grundar 
sig på. Rådets medlemmar har även ett flertal andra frågor riktade till 
kultur- och fritidsförvaltningen och vi bestämmer därför att vi till 
kommande möte bjuder in Tommy Hurtigh.  

 
  

 
– – – –  
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§ 3 Planering för temadiskussion i 

kommunfullmäktige 28/4 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 28/4 kommer 
handikapporganisationerna att hålla i en temadiskussion om cirka 60-90 
minuter. Handikapporganisationerna höll i en liknande temadiskussion 
även förra mandatperioden. Många ledamöter i kommunfullmäktige är 
dock nya för den här perioden så detta är ett bra tillfälle att bland annat 
klargöra en del grundläggande begrepp och företeelser inom 
handikappområdet. 
 
Handikappföreningarna planerar för temadiskussionen vid sina 
ordföringsmöten.  
 
 
– – – –  
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§ 4 Planering för det gemensamma 

handikapprådet 16/4 
 
Inför det gemensamma handikapprådet med Timrå den 16/4 diskuterar 
vi vilka punkter som är angelägna att ta upp på dagordningen.  
 
Vi enades om att det är angeläget att diskutera: 

- Hur kommunens hemsida kan göras tillgänglig för alla 
- Ledsagarservice  

 
 
– – – –  
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§ 5  Övriga frågor 
 

• Marlene Vikström, fastighetsförvaltare från fastighetskontoret, 
informerar om projektet ”enkelt avhjälpta hinder”. Marlene 
inventerar fastighetskontorets lokaler med syfte att åtgärda 
enkelt avhjälpta hinder. Arbete har påbörjats i Njurunda. 
Marlene önskar dock en referensgrupp att samråda med för 
vägledning i vissa ärenden. 

 
• Sara berättar att man från stadsbyggnadskontorets 

trafikavdelning och fastighetskontorets vägavdelning önskar en 
referensgrupp från handikapporganisationerna att samråda med 
inför förändringar/förbättringar i gatumiljön.    

 
Handikappföreningarna ombeds därför att föreslå en grupp om 
två-tre personer som man anser lämpliga att ingå i ovanstående 
referensgrupp. Samma referensgrupp bör kunna vara behjälplig 
för de båda ärendena.  
 
När gruppen är utsedd meddelas Sara detta. 

 
 
• Eva Forslund från stadsbyggnadskontoret informerar om den 

pågående revideringen av parkeringföreskrifterna i centrum. Hon tar 
även in synpunkter om tillgången på handikapparkeringar och svarar 
på frågor. 

 
Vissa handikappparkeringar kommer att flyttas då de enligt 
parkeringsvakterna används i liten utsträckning. Detta för att 
bibehålla respekten för att handikapplatser endast är till för 
innehavare av handikapptillstånd. Andra handikappparkeringar 
flyttas då deras nuvarande läge inte är optimalt ur 
tillgänglighetssynpunkt. Rådet hade en diskussion kring vilka 
handikapplatser som man upplever särskilt viktiga att bibehålla 
och att återinföra. 
 
I det bifogade dokumentet ges en översikt över 
handikapparkeringarna i city. Några av parkeringarna är 
inringade och det är främst dessa som var föremål för 
diskussion under kommunala handikapprådet. 
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Parkeringsvakternas prioritering att kontrollera efterlevnaden av 
handikapplatserna kommer att höjas. 

 
 

Slutligen gjordes ett förtydligande från stadsbyggnadskontoret.: 
 

- på en handikappparkeringsplats är det avgiftsfritt att 
parkera med handikapptillstånd. 

 
- på en vanlig parkeringsplats betalas alltid 

parkeringsavgift, även om bilinnehavaren har ett 
handikapptillstånd. 

 
Synpunkter i tillgänglighetsfrågor, till exempel 
handikapparkeringarna och deras förändrade föreskrifter, 
mailas gärna till www.stadsbyggnadsnamnden.se 

 
 
 
• Vid ett av handikapprådets möten under 2007 bestämdes att 

rådets protokoll per automatik skall skickas till samtliga 
nämndsordföranden, förvaltningschefer och bolagschefer. Vid 
dagens möte kom rådet dock överens om att protokoll endast 
skickas till de nämndsordförande, förvaltningschefer och 
bolagschefer som berörs av någon punkt i protokollet.  

 
 
• Birgit Andersson anser att kommunala handikapprådets arbete 

ger ett dåligt resultat. Hon har ställt samman en lista över vad 
hon anser att rådets arbete under 2007 resulterat i. Sara påpekar 
att det händer mycket som tyvärr inte blir synligt i rådet. Den 
referensgrupp som efterfrågas i ovanstående punkt är exempel 
på arbete som sker inom kommunen efter påtryckningar från 
handikapporganisationerna.  

 
 

• Rådet frågar sig hur utskick till föreningarna, med anledning av 
olika ärenden från kommunala handikapprådet, skall bekostas, 
av föreningarna eller av handikapprådet? Sara och Leif 
återkommer om detta. 
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§  Avslutning 
 
Mötet avslutas 
 
– – – –  
 
 
 


